

TAG HEUER



Formula 1 Lady Steel & Ceramic Pavée

The Formula 1 Lady Steel & Ceramic Pavée reprises the distinctive aesthetic of the Formula 1 collection, one of TAG Heuer's most instantly recognisable lines. Ceramic and diamonds, the ultimate symbols of eternity, strike a precious equilibrium. The 37 mm case makes a bold but no less feminine statement. The sparkle of the 84 Wesselton diamonds that circle the bezel is heightened by the contrast of black ceramic inserts which create the impression of a flower in full bloom. The stunningly feminine bracelet confirms this delicate balance between technical prowess, comfort and glamour. The result is a timepiece with the sobriety, seduction and sheer sexiness that women adore.

Movement	Quartz, ETA F05.111
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	316L stainless steel, 37 mm Steel and black ceramic bezel set with 84 Top Wesselton diamonds (0.47 ct) Sapphire crystal Water-resistant to 200 m (20 ATM)
Dial	Black Centre set with 54 Top Wesselton diamonds and 10 diamond hourmarkers for a total 0.175 ct Luminescent hands Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	5 rows in steel and black ceramic with butterfly clasp and safety pushers

TAG HEUER



Formula 1 Lady Steel & Ceramic Pavée

La Formula 1 Lady Steel & Ceramic Pavée reprend les codes esthétiques de la collection Formula 1, l'une des plus emblématiques de la Maison TAG Heuer. Symboles d'intemporalité par excellence, céramique et diamants offrent à ce nouveau garde-temps un précieux équilibre. La boîte de 37 mm, audacieuse et féminine, soutient la lunette sertie de 84 diamants Wesselton. Les inserts en céramique noir profond contrastent avec l'éclat des diamants, qu'ils soulignent, tout en donnant à la montre l'allure d'une fleur épanouie. Le bracelet, d'une saisissante féminité, confirme lui aussi le délicat équilibre entre exigences techniques, confort et glamour. Le résultat reste sobre, séduisant et sexy, trois attributs irrésistibles et essentiels pour les femmes.

Mouvement	Quartz, ETA F05.111
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable 316L, 37 mm Lunette en acier et céramique noire sertie de 84 diamants Top Wesselton (0.47 ct) Glace saphir Étanche à 200 m
Cadran	Noir Centre serti de 54 diamants Top Wesselton et 10 index diamants pour un total de (0.175 ct) Aiguilles luminescentes Guichet du quantième à 3h
Bracelet	Acier et céramique noire à 5 rangées avec boucle papillon et poussoirs de sécurité